
PROTOKÓŁ Nr LX/13
z LX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 28 lutego 2013 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.15:00 w sali konferencyjnej w Centrum Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 11 radnych. Nieobecni: A. Pałac, J. Śliwa, P. Wityk-Szumna, M. Kraśniański

Ponadto w sesji uczestniczyli Skarbnik Miasta i Gminy Marzena Dawedowska – Macho, Dyrektor
Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  Iwona  Orniacka,  Kierownik  Referatu  Ogólnego  i  Spraw
Obywatelskich  Magdalena  Ratajczak,  Kierownik  Referatu   Gospodarki  Gruntami,  Planowania
Przestrzennego,  Nieruchomości  i  Rolnictwa  Pani  Kalinowska,   Radca  Prawny  Adwokat  Rafał
Borutko. 

Ad  . 1.   Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Ad  . 2.   Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Marek  dokonał otwarcia LX sesji Rady Miejskiej w
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady
na 15 członków Rady uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w
Ścinawie może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do
niniejszego protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad LX sesji Rady Miejskiej:

O godz. 15:05 Radny Szopa opuścił obrady.

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1) uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Ścinawa. Tereny cmentarza komunalnego, upraw rolnych i zadrzewień w mieście Ścinawa,

2) uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  gminy
Ścinawa. Teren zabudowy zagrodowej w miejscowości Dziesław, gmina Ścinawa – działka
numer ewidencyjny 263/1 oraz część działki numer ewidencyjny 263/2,  

3) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Teren  obsługi  rolnictwa  w obrębie  miejscowości  Dłużyce,  gmina  Ścinawa  –  działki  o
numerach ewidencyjnych: 140/1, 140/2 i 141/1,

4) rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie,

5) rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie,

5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1)  Nr XXXV/12 z dnia 12 czerwca 2012 r.,
2)  Nr XXXVI/12 z dnia 22 czerwca 2012 r.,
3)  Nr XXXVII/12 z dnia 28 czerwca 2012 r.,
4)  Nr XXXVIII/12 z dnia 5 lipca 2012 r.,
5)  Nr XXXIX/12 z dnia 12 lipca 2012 r., 
6)  Nr XL/12 z dnia 17 lipca 2012 r.,
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7)  Nr XLI/12 z dnia 23 lipca 2012 r., 
8)  Nr XLII/12 z dnia 30 lipca 2012 r., 
9)  Nr XLIII/12 z dnia 2 sierpnia 2012 r., 
10)  Nr XLIV/12 z dnia 24 września 2012 r.,
11)  Nr XLV/12 z dnia 25 września 2012 r., 
12)  Nr XLVI/12 z dnia 12 października 2012 r.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady za IV kwartał 2012 roku.
11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad.3. Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Marek zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Radna Żogalska poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad uchwały Komisji Rewizyjnej ws.
rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  Ścinawy,  skarga  Pana  Grześkowiaka.  Radna
zaproponowała wprowadzenie tego punktu w pkt.4 ust. 6 porządku obrad, poprosiła również o
wprowadzenie  punktu  aby  Komisja  Rewizyjna  mogła  przedstawić  sprawozdanie  ze  swojej
działalności.
Przewodniczący  poinformował,  iż  to  będzie  w  ust.  7  pkt  4  –  sprawozdanie  z  prac  Komisji
Rewizyjnej za rok 2012.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  10 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła nowy porządek obrad z
proponowanymi zmianami. 

Przewodniczący Rady odczytał aktualny porządek obrad. 

O godz. 15:08 Radny Szopa powrócił na obrady.

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1) uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Ścinawa. Tereny cmentarza komunalnego, upraw rolnych i zadrzewień w mieście Ścinawa,

2) uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  gminy
Ścinawa. Teren zabudowy zagrodowej w miejscowości Dziesław, gmina Ścinawa – działka
numer ewidencyjny 263/1 oraz część działki numer ewidencyjny 263/2,  

3) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ścinawa.
Teren  obsługi  rolnictwa  w obrębie  miejscowości  Dłużyce,  gmina  Ścinawa  –  działki  o
numerach ewidencyjnych: 140/1, 140/2 i 141/1,

4) rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie,

5) rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie,

6) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ścinawy.

W tym momencie Przewodniczący stwierdził, iż sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej nie może
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być w tym punkcie i zaproponował aby umieścić je w pkt 5 i przesunąć wszystkie punkty kolejno
w dół.
Zagłosowano nad przedmiotową zmianą.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (11  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła
proponowana zmianę porządku obrad.  
 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2012 rok.
6. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:

1)  Nr XXXV/12 z dnia 12 czerwca 2012 r.,
2)  Nr XXXVI/12 z dnia 22 czerwca 2012 r.,
3)  Nr XXXVII/12 z dnia 28 czerwca 2012 r.,
4)  Nr XXXVIII/12 z dnia 5 lipca 2012 r.,
5)  Nr XXXIX/12 z dnia 12 lipca 2012 r., 
6)  Nr XL/12 z dnia 17 lipca 2012 r.,
7)  Nr XLI/12 z dnia 23 lipca 2012 r., 
8)  Nr XLII/12 z dnia 30 lipca 2012 r., 
9)  Nr XLIII/12 z dnia 2 sierpnia 2012 r., 
10)  Nr XLIV/12 z dnia 24 września 2012 r.,
11)  Nr XLV/12 z dnia 25 września 2012 r., 
12)  Nr XLVI/12 z dnia 12 października 2012 r.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski.
9. Zapytania sołtysów.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
11. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady za IV kwartał 2012 roku.
12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
13. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Ad 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)    uchwalenia  zmiany miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ścinawa.  
Tereny cmentarza komunalnego, upraw rolnych i zadrzewień w mieście Ścinawa.
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa
Pani Kalinowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.

Przewodniczący rady poinformował, iż Komisja Gospodarki Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego
nie opiniowała projektu uchwały gdyż nie było quorum i przy kolejnych projektach dotyczących
zmiany planów również nie będzie opinii Komisji. 
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, zamknął dyskusję.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr  LX/211/13 w sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Ścinawa. Tereny cmentarza komunalnego,  upraw rolnych i
zadrzewień w mieście Ścinawa

Ad 4.  2)  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy
Ścinawa. Teren zabudowy zagrodowej w miejscowości Dziesław, gmina Ścinawa – działka numer
ewidencyjny 263/1 oraz część działki numer ewidencyjny 263/2.
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa
Pani Kalinowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.
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Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, dyskusję zamknął. 
O godz.15.10 doszedł radny J. Śliwa
O godz. 15:12 wyszła radna Kudzia. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr  LX/212/13 w sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  dla  gminy  Ścinawa.  Teren  zabudowy  zagrodowej  w  miejscowości
Dziesław,  gmina  Ścinawa  –  działka  numer  ewidencyjny  263/1  oraz  część  działki
numer ewidencyjny 263/2.

Ad  4.  3)  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy
Ścinawa. Teren obsługi rolnictwa w obrębie miejscowości Dłużyce,  gmina Ścinawa – działki o
numerach ewidencyjnych: 140/1, 140/2 i 141/1.
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa
Pani Kalinowska szczegółowo omówiła projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, dyskusję zamknął. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr  LX/213/13 w sprawie  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  gminy  Ścinawa.  Teren  obsługi  rolnictwa  w  obrębie  miejscowości
Dłużyce, gmina Ścinawa – działki o numerach ewidencyjnych: 140/1, 140/2 i 141/1.

Ad  4.  4)  rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
Wnioskodawcą uchwały jest Komisja Rewizyjna, Przewodnicząca Komisji radna Żogalska omówiła
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, projekt dotyczy skargi Pana Andrzeja Nowickiego.
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, zamknął dyskusję.
W  imieniu  Burmistrza  Ścinawy  Kierownik  Referatu  Ogólnego  i  Spraw  Obywatelskich  Pani
Ratajczak wyraziła pozytywną opinię do projekt uchwały. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (10 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr  LX/214/13  w  sprawie  rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na
działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.

Ad  4.  5)    rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Dyrektora  Zakładu  
Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
Wnioskodawcą uchwały jest Komisja Rewizyjna, Przewodnicząca Komisji radna Żogalska omówiła
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, projekt dotyczy skargi firmy MW Organizacja Odzysku i
Recyklingu Sp. z o.o..
W  imieniu  Burmistrza  Ścinawy  Kierownik  Referatu  Ogólnego  i  Spraw  Obywatelskich  Pani
Ratajczak wyraziła pozytywną opinię do projekt uchwały. 
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, zamknął dyskusję.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr  LX/215/13  w  sprawie  rozpatrzenia  i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na
działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.
 
Ad 4. 6)   rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ścinawy.  
Wnioskodawcą uchwały jest Komisja Rewizyjna, Przewodnicząca Komisji radna Żogalska omówiła
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projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, projekt dotyczy skargi Pana Grześkowiaka. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę
nr LX/216/13 w sprawie skargi na działalność Burmistrza Ścinawy.

Ad 5.   Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2012 rok.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Żogalska odczytała sprawozdanie z prac Komisji za rok
2012, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 6.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
1)   Nr XXXV/12 z dnia 12 czerwca 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołów.
Radny Szopa przedstawił uwagę do protokołu. 
Głos zabrała Kierownik Referatu  Ogólnego i Spraw Obywatelskich Pani Ratajczak informując, iż
uwagi należy wnieść na piśmie, jako wniosek do protokołu.  
Przewodniczący rady: zaraz wiceprzewodniczący zgłosi uwagi na piśmie, które rada przegłosuje.
Radny Szopa podsumował, iż podtrzymuje swoje uwagi do protokołu. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(9 głosami „za”,  „przeciw”- 2,  „wstrzymało się” -  0)  przyjęła zmianę w protokole
dotyczącą wykreślenia słowa: „burzliwa”.

Przewodniczący rady poprosił o zaprotokołowanie, że w wyniku głosowania rada przegłosowała
zmiany  w protokole  z  sesji  nr  XXXV/12  z  dnia  12  czerwca 2012  r.  zmieniając  zdanie,  które
otrzymuje brzmienie:
„Przewodniczący  rady zadał  pytanie  na jaką  kwotę  była ubezpieczona kotłownia  w SP Nr  3,
nawiązała się dyskusja na temat wyposażenia i ubezpieczenia kotłowni.” 

Ad 6. 2  )   Nr XXXVI/12 z dnia 22 czerwca 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu, brak uwag.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (11 głosami „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało się”  -  0)  zatwierdziła
protokół z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXXVI/12 z dnia 22 czerwca 2012 r.

Ad 6. 3  )   Nr XXXVII/12 z dnia 28 czerwca 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny Szopa przedstawił uwagę do protokołu.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(3 głosami „za”, „przeciw”- 8, „wstrzymało się” - 0) nie przyjęła protokołu z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXXVII/12 z dnia 28 czerwca 2012 r.

Ad 6. 4  )   Nr XXXVIII/12 z dnia 5 lipca 2012 r.,  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny Szopa zabrał głos zgłaszając uwagę, iż źle jest wpisany Przewodniczący prowadzący sesję,
gdyż prowadził ją Wiceprzewodniczący rady.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła protokół z sesji Rady
Miejskiej w Ścinawie  Nr XXXVIII/12 z dnia 5 lipca 2012r. uwzględniając poprawkę
polegającą na zmianie słowa „Przewodniczący” na „Wiceprzewodniczący”.
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Ad 6. 5  )   Nr XXXIX/12 z dnia 12 lipca 2012 r.,  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny  Szopa  zabrał  głos  zgłaszając  uwagę,  polegającą  na  błędnie  wpisanym  nazwisku
prowadzącego sesję zamiast „Marek” wpisano „Szopa”.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła protokół z sesji
Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  XXXIX/12  z  dnia  12  lipca  2012r.  uwzględniając
poprawkę polegającą na zmianie nazwiska Szopa na Marek. 

Ad 6. 6  )   Nr XL/12 z dnia 17 lipca 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Brak uwag.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła protokół z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XL/12 z dnia 17 lipca 2012 r.

Ad 6. 7  )   Nr XLI/12 z dnia 23 lipca 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Brak uwag.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła protokół z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLI/12 z dnia 23 lipca 2012 r.

Ad 6. 8  )   Nr XLII/12 z dnia 30 lipca 2012 r.,   
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Brak uwag.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła protokół z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLII/12 z dnia 30 lipca 2012 r.

Ad 6. 9  )   Nr XLIII/12 z dnia 2 sierpnia 2012 r.,  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Brak uwag.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) zatwierdziła protokół z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLIII/12 z dnia 2 sierpnia 2012 r.

Ad 6. 10  )   Nr XLIV/12 z dnia 24 września 2012 r.,  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny Szopa powiedział,  iż  jego propozycją jest,  aby trzech kolejnych protokołów dzisiaj  nie
przyjmować do czasu wyjaśnienia i ich uzupełnienia. Propozycją radnego jest przesunięcie trzech
protokołów do następnej sesji zwyczajnej. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(3 głosami „za”, „przeciw”- 7, „wstrzymało się” - 1) nie zatwierdziła protokołu z sesji
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLIV/12 z dnia 24 września 2012 r.

Ad 6. 11  )   Nr XLV/12 z dnia 25 września 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny Szopa powtórzył, iż ta sama uwaga, która była wcześniej. 
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(3 głosami „za”, „przeciw”- 7, „wstrzymało się” - 1) nie zatwierdziła protokołu z sesji
Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  XLV/12  z  dnia  25  września  2012  r.  do  czasu
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odsłuchania nagrania z tej sesji. 

Ad 6. 12  )   Nr XLVI/12 z dnia 12 października 2012 r.  
Przewodniczący rady zapytał czy są uwagi do protokołu.
Radny Szopa powtórzył, iż ta sama uwaga, która była wcześniej. 
Rada Miejska w Ścinawie w obecności  11 radnych uczestniczących w posiedzeniu
(4 głosami „za”, „przeciw”- 7, „wstrzymało się” - 0) nie zatwierdziła protokołu z sesji
Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Nr  XLVI/12 z  dnia  12  października  2012  r.  do  czasu
odsłuchania nagrania z tej sesji. 

 

Ad 7.   Interpelacje i zapytania radnych.  
Przewodniczący Rady K. Marek

1. Na jakim etapie znajduje się sprawa dotycząca powstania podstrefy SSE w Ścinawie,
jakie pisma zostały wysłane, jakie pisma gmina otrzymała, chodzi o korespondencję z
Wałbrzyską  Strefą  Ekonomiczną.  W  ogóle  na  jakim  etapie  jesteśmy  jeśli  chodzi  o
podstrefę?

Radny E. Sitarski
1. Na stronie wyczytał, że występował z wnioskiem o budowę ścieżki rowerowej w stronę

Parszowic – prosi o kopię tego wniosku.
2. Prosi o trwałą naprawę mostku jadąc z drogi powiatowej na drogę gminną, na drodze

przy byłej szkole podstawowej w Parszowicach, co roku jest załamywany ten mostek.

Radna I. Chrystyna
1. Kiedy będą uzupełnione oprawy świetlne w Tymowej  i ewentualnie w Dziesławiu (tam

gdzie były wnioski składane).

Radny M. Szopa 
1.  Co  z  wnioskiem  mieszkańców  ulic  Wołowskiej,  Wrocławskiej  i  Sportowej,  ws.  barierek
bezpieczeństwa przy skręcie z Wołowskiej na Wrocławską, jaki jest etap, czy cokolwiek urząd
ruszył w tym temacie, czy poszło jakieś pismo do zarządcy drogi, nie mamy żadnej informacji.
2. Co z udrożnieniem studzienki kanalizacyjnej na końcu ulicy Wołowskiej, przy sklepie po prawej
stronie ?
3. Pytanie ws. Klubu ODRA Ścinawa, czy są jakieś deklaracje współpracy, podpisania umowy na
wynajem, korzystanie z obiektu sportowego, temat jest bardzo pilny.
4. Czy inne drużyny na naszej gminie,  podpisują umowę na korzystanie z obiektów, z boiska, z
budynków gospodarczych i kontenerów, które maja postawione, czy to tylko ODRA Ścinawa musi
ekstra taka umowę mieć podpisaną w CtiK ? Jak to jest w przypadku innych drużyn ?

Ad 8. Wolne wnioski.

Radna I. Chrystyna 
1. Zwracam się z wnioskiem do Burmistrza, aby wystąpił do rejonu dróg powiatowych o remont
drogi na odcinku Tymowa – Dębiec, najbardziej chodzi o nawierzchnię drogi przebiegającą przez
cała wieś, oraz aby ująć pobocza  drogi, chodzi o wyrównanie poboczy drogi, można urwać sobie
koło, dosłownie. 
2. Zwracam się z wnioskiem do Dyrektor ZGK, o usunięcie wycieku wody pomiędzy budynkami nr
106 i 107 w Tymowej.  

Radna M. Żogalska
1. Wnioskuje o to aby na ul. Wołowskiej gdzie jest przystanek i jest postawiony piękny klomb i
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tam wykręcają busy i jest bardzo zorana łąka, droga, błoto po kolana, mieszańcy są załamani i
proszą aby coś zrobić, czy takie pobocze, albo wyrównać, cześć podsypać. Busy tam parkują,
wykręcają, mieszkańcy proszą żeby coś z tym zrobić.

Radny M. Szopa
1. Prośba do Pana mecenasa, żeby nie parkował na miejscu dla osób niepełnosprawnych.
Odpowiedź została udzielona na miejscu przez zainteresowanego. 

Radny J. Szuszkiewicz
1. Wnioskuję do Burmistrza aby zwrócił  się do powiatu aby podzielił  prace przy naprawianiu,
łataniu dziur na drogach powiatowych, ponieważ gmina Ścinawa jest na samym końcu, w innych
gminach już się naprawia, a tutaj zawsze na końcu.

Radny M. Szopa
1.  Chcielibyśmy  się  dowiedzieć  jako  radni,  w  jakim  procencie,  w  jakiej  ilości  iluminacji
świątecznych jesteśmy właścicielami jako gmina ?

Radna I. Chrystyna 
1.  Wnioskuje o to aby zwrócić uwagę, że zaraz na początku ul. Chobieńskiej jest zapadnięta,
opadnięta studzienka, dość znacznie.  

Radna D. Chomont-Parzyńska
1.  Wnioskuje  do  Burmistrza  aby  na  stronie  scinawa.pl  znalazła  się  zakładka  typowo  dla
organizacji pozarządowych, żeby w tej zakładce znalazły się wszystkie organizacje znajdujące się
w Ścinawie, pełne nazwy, adresy, i żeby w tej zakładce organizacje mogły zamieszczać swoje
zdjęcia, artykuły bezproblemowo.

Radna R. Podgórska
1. Składa wniosek o zamontowanie barierek (zabezpieczenie tego) przed sklepem odzieżowym
swojej siostry, na łuku ulicy Mickiewicza. W związku z tym, iż wniosek ten już był składany, radna
ponawia wniosek. 

Przewodniczący  rady  udzielił  głosu  obecnemu  na  sesji  Panu  Świerżewskiemu  Prezesowi
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Ścinawie,  który  odczytał  wniosek  do  Rady  Miejskiej  oraz  do
Burmistrza  radnych  ws.  pilnego  zabezpieczenia  środków  w  budżecie  na  zakup  samochodu
terenowego do transportu łodzi ratowniczej, dla OSP w Ścinawie (wniosek stanowi załącznik do
protokołu).

Ad 9. Zapytania sołtysów.
Brak pytań od sołtysów. 

Radny Sitarski  zadał  pytanie w kwestii  auta dla  OSP,  powiedział,  że we wniosku pisze „brak
sprawnego auta” i można to odczytać, że samochód jest nie sprawny. Otrzymał odpowiedź od
Przewodniczącego  rady,  iż  samochód  jest  nie  sprawny,  ale  nie  nadaje  się  do  naprawy,  nie
przejdzie przeglądów technicznych, można go na złom sprzedać, co najwyżej. 

Przewodniczący rady udzielił głosu obecnemu na sesji Panu Barylakowi, który podziękował Pani
Dyrektor ZGK za szybką wymianę hydrantów w Zaborowie.

Ad 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
Radni otrzymali sprawozdanie na piśmie wraz z materiałami na sesję. 
Radny  Szopa  zadał  pytanie  dot.  sprawozdania  w  zakresie  pracy  Referatu  Oświaty,  Kultury,
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Turystyki  i  Sportu:  w  pkt.  1  jest  napisane,  że  przyznano  90  decyzji  przyznających  pomoc
materialną na stypendia gmina otrzymała od stycznia do czerwca 2013 - 124 tys. zł, czy radni,
czy Komisja Zdrowia może być zapoznana z tymi 90-cioma decyzjami?
Radny zadał  kolejne  pytanie:  czy  mamy takie  informacje,  ile  dzieci  nie  uczęszcza  do  szkoły
podstawowej i do gimnazjum w Ścinawie, w ogóle nie uczęszcza?

Ad 11. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady za IV kwartał 2012 roku.
Radni otrzymali sprawozdanie na piśmie wraz z materiałami na sesję. 
Brak pytań do sprawozdania.

Ad 12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Przewodniczący poinformował,  iż  odpowiedzi  zostaną udzielone na piśmie zgodnie z pismem,
które przekazała mu Pani Kierownik Ratajczak. 

Ad 13. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.
Przewodniczący  poinformował,  iż  na  bieżąco  jest  wykonywana  obsługa  dokumentów
wpływających  do  biura  rady,  ponadto  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  uczestniczył  na
zaproszenie Pana Starosty w spotkaniu dot. Działania Regionalnego Centrum Zdrowia, na którym
m.in.  wymienione były planowane na kilkanaście milionów inwestycje i  RCZ prosi  o wsparcie
finansowe wszystkie samorządy. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie 
o godz. 17:00 zamknął obrady LX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk  Obradom przewodniczył:
              Przewodniczący Rady Miejskiej

         w Ścinawie
        

   Krzysztof Marek 
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